

Bestyrelsesmøde 09.08.2023

Tilstede : Anton, Marianne, Christian, Anja, Lasse og HH

Anette med på Facetime

1. Referat fra sidst godkendt
2. Info fra Anette
 - a/status vedr. vandmåler – er afklaret
 - b/
 - d/d Slatfest aflyst i August af flere grunde, vi satser på opslag til 02.09 og Lasse laver forslag til opslag inden for 1 uge.
 - e/Lejedokument skal oprettes vedr. soundbox udlejning og den skal opbevares ved et bestyrelses medlem. Anja tilbyder sig. Leje kr. 100,00 pr. dag evt. flere ting til udlejning oplyses Chr. Har den til næste møde (liste over ting og priser samt lejedokument med depositum og selvforsikring)
 - f/Containere til Containerdag 05.09 bestilles af HH 2 stk. opslag på FB vedr. vagter sørger Anja for.
 - g/Forslag vedr. hække til næste GF tages på bestyrelsesmøde i November/Januar.
 - H/Bankskifte er endeligt på plads
 - I/Platform på bank til kolonihaver, alle bestyrelses medlemmer checker det forum og kommer på næste møde som et punkt.
 - k/sti over til Vivabolig – dialog med kommune og Vivabolig er nødvendig for oprettelse af sti så haveejere kan komme til at klippe hæk, Anton tager den til næste møde d. 06.09.
 - L/Intern kommunikation i bestyrelsen
 - m/huller påpeget på haverunde
 - n/vedtaget at vi ikke modtager anden sending af Hestemøj da interesse ikke er der pga. for meget halm.
3. Info. Fra Formand Christian
 - 1) Opdatering af interne regler (oplæg v/Chr. På næste møde 06.09)
 - 2) Intern Debat
 - 3) **HUSK DER RET TIL AT KØBE HAVE I FORENINGEN FORAN VENTELISTEN HVIS MAN ER HAVEEJER. ”hvis man ønsker at modtage mails om haver til salg internt, kontakt da salg@vesterkaeret.dk. Se mere på hjemmesiden under fanen “havesalg””.**

- 4) Vedr. ensretning af havegang. ; Fremadrettet går Anja og Lasse havegang og billede dokumenter det samtidigt. Vi andre er suppleanter.
4. Byggeri ved Anton og HH. ; Mangler desperat adgang til byggerimail, hvordan kommer vi videre. A & HH går Søndag runde til byggerier i selskabet. **“Anton tager kontakt til it-ansvarlig for adgang til byggeri-mail” inden for 2 uger.**
5. Lasse ; Skilte – forslag til skilte vedtaget, Lasse får dem lavet og opsat, parkeringsinfo. Ved indkørslerne og P-skilte på bunker for 30 pladser. Deadline September. Bunkerområdeplan skal drøftes med kommunen – den tager Christian. Ingen deadline.
6. Anja har fået 6 haver vurderet til havepræmier (besigt i Tirsdags) øvrige pkt. er klaret under Anette og Chr.
7. Vurdering v/HH : Thomas endelig godkendt som vurderingsmand, masser af vurderinger på vej, fuldt booket i August.
8. Marianne : Svartider på mail: savner automail når man er på ferie, lidt mere disciplin omkring det fremadrettet.

Velkommen til nye ”naboer” i have 71 og 110. 😊

Venteliste nyt optag ? Det blev besluttet at vente med optag til foråret og inden da få drøftet om det er relevant med 2 optag i stedet for et. Marianne er i tænkeboks.

9. Formanden har modtaget og behandlet 2 klager som holdes internt i bestyrelsen og med klagerne.
10. næste møde Onsdag d. 06.09 med afbud fra Marianne.